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Zápisnica z riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti 
JUH konaného dňa 05.05.2025 

v zasadacej miestnosti (spojovacej chodby) 

ZŠ, ul. L. Novomeského 11 

Prítomní poslanci:  Dominik Gabriel, Mgr. Marián Bohuš, Patrik Žák, B.S.B.A., 
Mgr. Ján Forgáč, Bc. Mária Machová 

Neprítomní poslanci: MBA Peter Hošták, PhD, Mgr. Martina Gabrhelová 

Hostia: Igor Zajaček, zástupca náčelníka MsP 

Garant VMČ Juh: Ing. Peter Ondruš 

 
Program VMČ Juh 

 
1. Otvorenie 
2. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia 
3. Nové požiadavky poslancov a občanov 
4. Rôzne, diskusia a záver 
 

1. Otvorenie 
Na úvod predseda Výboru mestskej časti Juh Dominik Gabriel privítal všetkých 

prítomných, ospravedlnil z neúčasti poslanca Hoštáka a poslankyňu Gabrhelovú 
otvoril zasadnutie výboru, skonštatoval, že výbor je uznášania schopný, informoval o 
programe v pozvánke a dal o ňom hlasovať. 

 

Hlasovanie o programe: 

ZA 5 predseda VMČ Gabriel, poslanci Bohuš a Machová, 
viceprimátori Žák a Forgáč 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril diskusiu 

k zmenám alebo návrhom na zmenu programu v pozvánke. 
 
Predsedajúci ukončil diskusiu k zmenám alebo návrhom na zmenu programu 

v pozvánke, do ktorej sa nikto neprihlásil a dal hlasovať o schválení nezmeneného 
programu: 

 

Hlasovanie o programe ako celku bez zmien a návrhov programu: 

ZA 5 predseda VMČ Gabriel, poslanci Bohuš a Machová, 
viceprimátori Žák a Forgáč 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  
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Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril ďalší bod 

programu. 
 

2. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia - apríl 2025 
 
4446 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odstránenie zlomených konárov zo 
stromu presahujúcich nad chodník a zaparkované vozidlá na konci Ul. Gen. Svobodu 
v blízkosti prestrešeného stojiska smetných nádob." (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Konáre sú odstránené. 
 
4447 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o zrezanie obrubníkov na spevnenej 
ploche, ktorá je zároveň parkoviskom na Ul. Halalovka v blízkosti veterinárnej 
ambulancie." (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Úpravu nájazdovej hrany zaradíme do zoznamu objektov stavebnej 
údržby s predpokladaným termínom realizácie do konca mesiaca júl. 2025. 
 
4448 poslankyňa p. Machová: "Občania žiadajú o presun mobilného wc (pre šoférov 
autobusov) na otoči Gen. Svobodu z dôvodu zápachu hlavne počas letných mesiacov 
- na opačnú stranu." 
Odpoveď ÚM: Mobilné wc už bolo v minulosti presunuté od rodinného domu smerom 
do križovatky tak, aby bola zabezpečená najväčšia možná vzdialenosť od všetkých 
bytových jednotiek a súčasne aby bolo mimo hlavného ťahu chodcov. Je nevyhnutné 
pre vodičov autobusov mestskej hromadnej dopravy zachovať aspoň takéto 
minimalizované „sociálne zázemie“. Údržba mobilných wc je vykonávaná na týždennej 
báze, nakoľko aj samotní vodiči vedia svojho zamestnávateľa upozorniť na prípadné 
nedostatky. 
 
4449 občan p. Piffl: žiada o zabezpečenie kontajnerov na cintoríne na sídlisku Juh, 
ktoré sa pri silnom vetre prevracajú. 
Odpoveď ÚIS: Prevádzkovateľ pohrebiska vykoná v apríli potrebné opatrenia proti ich 
prevráteniu. 
 
4450 občianka p. Muráriková: žiada o riešenie dopravnej situácie v lokalite Jána 
Halašu 14 - 22, ktorá vzniká pri výjazdoch záchranných zložiek k obyvateľom BD. 
Záchranné zložky často hľadajú prístup k vchodom BD z hornej časti ulice, pričom 
bývalý prístup je blokovaný súčasným záberom 4 parkovacích miest. Potom jazdia do 
protismeru, prípadne parkujú na hornej časti ulice pri BD Jána Halašu 5 - 7 a pacientov 
prenášajú popri zaparkovaných autách. Žiada o sprejazdnenie pôvodnej časti 
komunikácie na úkor 2 parkovacích miest vodorovným dopravným značením, ktoré by 
mohli používať aj chodci pri vynášaní odpadkov do priľahlých polopodzemných 
kontajnerov. Zároveň žiada o vybudovanie vyhradeného parkovacieho miesta pre 
záchranné zložky v danej lokalite, nakoľko vo večerných hodinách často krát nemajú 
kde ani bezpečne zaparkovať. 
Odpoveď ÚM: Vzhľadom k veľkej obsadenosti parkovacích miest na sídlisku Juh 
najmä v blízkosti bytových domov ako je v tomto prípade, nepristúpime k opätovnému 
prepojeniu hornej a dolnej časti Ulice Jána Halašu v mieste súčasne vyznačených 
štyroch parkovacích miest. Takéto prepojenie nie je vhodné ani z hľadiska rozhľadu v 
mieste napojenia na dolnú časť ulice. Záchranné zložky v prípade zásahu za použitia 
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majákov môžu vojsť do protismeru, zároveň nemusia stáť len na miestach na to 
určených. 
 
4451 občan p. Piffl: žiada o osvetlenie v lokalite príjazdovej komunikácie z ulice 
Soblahovská k BD Soblahovská 1116/61. 
Odpoveď MHSL: V tejto lokalite nemáme v pláne dopĺňať svetelný bod, nakoľko je 
plocha dostatočne osvetľovaná z priľahlých svetelných zdrojov. 
 
4452 poslanec p. Hošták: sa pýta v akom štádiu sú projekty ohľadom SMART 
technológií týkajúce sa hlavne využitia kamerových systémov vo verejnom priestore. 
Kedy a kde mesto plánuje tieto systémy aplikovať? 
Odpoveď KaPrim, KaPre: Mesto Trenčín  sa  zapojilo do "Smart" výzvy z programu 
Slovensko . Aktuálne je schválený  projektový zámer k výzve, pripravuje sa 
manažérsky projekt a následne sa podá žiadosť o NFP. Súčasťou žiadosti okrem iného 
bude aj návrh rozšírenia  a inovácie kamerového systému.  Je navrhnutých cca 30 
nových kamier  v rámci celého mesta a výmena 10 tich s možnosťou využitia nielen 
samotného monitoringu ale aj vyššej inteligencie typu rozpoznávanie EČV, detekcie 
rôznych predmetov a udalostí. Predpokladaný termín realizácie celého projektu je 
obdobie rokov 2026-2027. 
 
4453 poslanec p. Hošták: sa pýta kedy možno očakávať prvé úpravy zmien projektu 
DI vnútroblok Bazovského? Kedy je naplánované ďalšie stretnutie s projektantom? 
Odpoveď ÚÚP: Na spoločnom stretnutí dňa 27.03.2025 ohľadne Vnútrobloku 
Šafárikova x Bazovského sme písomný  zápis nerobili, ale predbežne sme sa dohodli 
na týchto zmenách: 

• Naprojektuje sa multifunkčné ihrisko v strede územia - ZÓNA C + Detské ihrisko 
pre menšie deti – ZÓNA A  

• V týchto zónach sa vyberie lacnejšia alternatíva – herných prvkov,  mobiliáru,.... 
príp. sa upraví veľkosť detského ihriska (ZÓNA A) 

• Prehodnotí sa rozsah a spôsob rekonštrukcie jestvujúcich asfaltových a betón. 
chodníkov 

• V tomto stupni sa úplne vypustia – Ihrisko v lesíku ZÓNA B , Ihrisko pre väčšie 
deti ZÓNA D a  Workout  ZÓNA E – na týchto plochách budú odstránené jestv. 
konštrukcie a budú nahradené len trávnikom, ktorý sa bude financovať z 
mestského rozpočtu 

• Sadové úpravy vrátane vodozádržných opatrení (retenčné záhony) zostáva 
nezmenené = platí odovzdaná PD - okrem zatrávnených plôch pod zónami B, 
D, E   

• Rekonštrukcia verejného osvetlenia – (stĺpy + kabeláž) – zostáva nezmenené 
= platí odovzdaná PD.  

Na základe hore uvedených informácii sa uskutoční v priebehu najbližších  2 týždňov 
pracovné stretnutie s projektantom, na ktorom bude zadefinovaný  rozsah zmien, na 
základe ktorých vypracuje cenovú ponuku na novú PD. Z tejto informácie vyplynie 
ďalší postup pre investičný útvar – obstaranie novej PD a jej finančné krytie. 
 
4454 poslankyňa p . Gabrhelová: občania z ulice Šmidkeho BD  11 žiadajú o orez 
dvoch tují zo zadnej strany BD 
Odpoveď MHSL: Orez zelene v lokalite Šmidkeho 11 máme v pláne realizovať do 
konca apríla. 
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4455 občan p. Piffl: sa pýta či je úsporné aby v sobotu alebo v nedeľu jazdil "kĺbový" 
autobus v smere do Laugarícia. 
Odpoveď ÚM: Súčasťou čiastočnej analýzy, ktorú pripravujeme na májové zasadnutie 
Komisie životného prostredia, dopravy, investícií a územného plánovania bude 
vyhodnotenie vyťaženosti kĺbových vozidiel smerujúcich do obchodného centra 
Laugarício. Ich nasadenie bolo z dôvodu zvýšenia komfortu cestovania verejnou 
dopravou do tejto oblasti. Ak sa preukáže, že vozidlá skutočne nie sú vyťažené, budú 
využité na spojoch iných liniek. 
 
4456 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o lokálnu opravu povrchu časti 
komunikácie v lokalite Lavičková Ul. (48.871218, 18.043168). Priložená snímka je 
staršieho dáta - nezodpovedá skutkovému stavu. Rozsah poškodení je v skutočnosti 
väčší." (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Povrch Lavičkovej ulice máme v pláne opravovať v 17 týždni tohto 
roka vrátane odbočky ku kostolu. 
 
4457 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam informáciu - odhad výšky investície 
výmeny (rekonštrukcie) povrchu asfaltovej plochy na detskom ihrisku vo vnútrobloku 
Halalovka (v blízkosti prevádzky Panelák, 48.873482, 18.047685)." (priložené foto) 
Odpoveď ÚI: Odhadovaná suma na výmenu asfaltového povrchu na detskom ihrisku 
je 19.000,- eur. 
 
4458 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o lokálnu opravu povrchu časti 
komunikácie v lokalite (48.873686, 18.048493). Priložená snímka je staršieho dáta - 
nezodpovedá skutkovému stavu. Rozsah poškodení je v skutočnosti väčší." (priložené 
foto) 
Odpoveď MHSL: Oprava povrchu je zaradená v zozname objektov stavebnej údržby, 
s predpokladaným termínom realizácie do konca júna tohto roka. 
 
4459 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "V nadväznosti na požiadavku č. 4450 
občianky p. Murárikovej žiadam o preverenie parametrov komunikácie, šírkových 
pomerov a jej spôsobilosti pre účely prejazdu záchranných zložiek. V prípade, ak je 
situácia spôsobená neaktuálnymi údajmi v online mapových službách (ak mapy 
reflektujú pôvodnú dopravnú situáciu v tejto lokalite - aktuálne tu platí nový dopravný 
režim) žiadam mestský úrad o nahlásenie chýb v údajoch alebo obsahu v týchto online 
mapových službách." 
Odpoveď ÚM: Na základe tejto požiadavky sme zistili, že google maps skutočne 
nesprávne eviduje prepojenie ulíc v mieste, kde sú vyznačené parkovacie miesta. 
Tento nedostatok sme na google maps nahlásili, momentálne prechádza ich kontrolou. 
Podobné nedostatky môže nahlásiť aj bežný občan. Na mapy.cz je táto časť cesty 
evidovaná ako neprejazdnú s parkovacími miestami. 
 

3. Nové požiadavky poslancov a občanov 
Predsedajúci vyzval prítomných o nové požiadavky. 

 
4548 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o opravu dopadovej plochy na 
detskom ihrisku v parku M. R. Štefánika v blízkosti herného prvku detského kolotoča." 
(priložené foto) 
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4549 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o opravu poškodeného odvodnenia 
na parkovisku na Ul. Novomeského (pri ZŠ Novomeského)." (priložené foto) 
 
4550 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "p. Nitschneider (Ul. Západná) v zastúpení 
obyvateľov žiada o výraznejší orez stromu (odstránenie vetvy, viď priložená fotografia) 
v blízkosti BD č. 14." (priložené foto) 
 
4551 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "p. Nitschneider (Ul. Západná) žiada o 
vyčistenie kríkov a odvoz konárov po orezoch a napadaného ihličia v lokalite okolo 
budovy SLSP na ulici Západná (48.873593, 18.043334)." (priložené foto) 
 
4552 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "V nadväznosti na nedávno realizovanú 
výmenu povrchu na Lavičkovej ulici žiadam o opravu malého dlažbového chodníka v 
dotyku s komunikáciou, a to formou úpravy podložia a plynulého napojenia na 
komunikáciu. Ide o jedno z hlavných prepojení pre peších navštevujúcich kostol." 
(priložené foto) 
 
4553 občan p. Mendel: sa v súvislosti s odpoveďou na požiadavku č. 4098 týkajúcej 
sa opravy poškodeného obrubníka na ulici Liptovská pýta v akom štádiu je táto oprava, 
prípadne kedy sa bude realizovať? 
 
4554 občan p. Mendel: sa v súvislosti s výmenou svetelných bodov verejného 
osvetlenia pýta, že ako je možné, že firma, ktorá prácu realizuje znefunkční výmenou 
osvetlenie pred sviatkami a po nahlásení na dispečing to prídu na druhý deň uviesť do 
prevádzky zamestnanci mesta? (udalosť sa stala na ulici K. Šmidkeho 3) 
 
4555 občan p. Mendel: sa pýta, či sa budú obnovovať identifikačné nálepky svietidiel, 
nakoľko by ich využitie mohlo byť aplikované aj v záchrannom systéme. 
 
4556 občan p. Ševčik: sa pýta, či by v súvislosti s označovaním termínov čistenia 
komunikácií nebolo možné dávať tieto informácie aj do miestnych novín Info. 
 
4557 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o vyčistenie Námestia Svätej Rodiny 
od nánosov blata z priľahlých svahov po nedávnej rekonštrukcií inžinierskych sietí 
(prípadne o vyzvanie stavebníka na riadne vyčistenie priľahlých priestranstiev a 
zabezpečenie zabránenia stekania blata na mestské chodníky)." (priložené foto) 
 
4558 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odvoz konárov po orezoch 
umiestnených pri stojisku smetných nádob vo vnútrobloku Ul. Mateja Bela." (priložené 
foto) 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným za nové požiadavky. 

 

4. Rôzne, diskusia a záver 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel otvoril bod programu a vyzval prítomných o 
diskusiu a príspevky k bodu programu. 

Do diskusie sa prihlásil viceprimátor Žák, ktorý prítomných informoval, že minulý 
týždeň bolo skolaudované detské ihrisko „Vnútroblok Západná“, pričom oplotenie 
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ešte stále zostáva z dôvodu dorastajúcej vegetácie a trávnatých porastov aby sa 
nepoškodili chôdzou. 

Ďalej sa ujal slova viceprimátor Forgáč, ktorí prítomných informoval ohľadom 
stretnutia k zmene projektu detského ihriska „Vnútroblok Bazovského“, ktoré sa 
konalo z dôvodu nedostatočných financií na herné prvky a vybavenia mobiliárom 
podľa pôvodne plánovaného projektu a rozpočtu k nemu. Na stretnutí sa navrhlo, že 
či by bolo možné vyhotoviť len zónu A a zónu C, pričom v závere stretnutia sa prítomní 
zhodli, že aj tak to bude presahovať finančný rozpočet. Do úvahy prichádzajú dve 
možnosti, buď sa vyhotovia časti spadajúce pod terénne úpravy a zeleň a počká sa 
cca 7-8 mesiacov na výzvu z eurofondov, ktorá by pokryla herné prvky a mobiliár 
pričom ale bude celé ihrisko uzatvorené alebo sa počká na spomenutú výzvu a až po 
jej úspešnom sprocesovaní sa urobí celé ihrisko naraz. Pri oboch možnostiach sa 
očakáva ukončenie revitalizácie na jar 2027. Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel 
požiadal prítomných zástupcov mesta aby sa spustili všetky potrebné a možné 
povoľovacie procesy týkajúce sa tejto akcie. 

Predsedajúci poďakoval za príspevky a vyzval prítomných o ďalšie príspevky do 
diskusie. 

Do diskusie sa nikto ďalší neprihlásil a tak predsedajúci uzavrel bod programu. Na 
záver predseda VMČ JUH Dominik Gabriel poďakoval prítomným za účasť. 

 
Nasledujúce zasadnutie sa bude konať podľa harmonogramu a v zmysle pozvánky. 
 

Zapísal: Ing. Peter Ondruš 
 
V Trenčíne, 07.05.2025 
 
  

Dominik Gabriel                         
predseda VMČ JUH 
 


